
Komise stavební a územně plánovací a Komise životního prostředí 
Zápis z jednání dne 30.11. 2020  
 
 
Přítomni: Ing. arch. Vít Čermák, Ing. arch. Hůrka, Ivo Kurhajec, p. Martin Lemon,  Mgr. Lenka 
Pavelková, Ing. Markéta Pešičková, p. Jan Suchomel, Ing. Arch. Kateřina Tichá 
Nepřítomni:  
Hosté: Pavlína Jodasová 
 
 
1.  Žádost o povolení kácení dvaceti stromů v Horních kasárnách  
 

a) Žadatelem musí být majitel v opačném případě je třeba, aby dal majitel pověřené osobě 
plnou moc k jednání v této záležitosti 

b) Město Klecany požaduje k žádosti o povolení kácení dendrologický posudek od 
certifikovaného arboristy a zdůvodnění žádosti o pokácení tolika stromů.  
Za povolené kácené dřeviny bude městem požadována adekvátní náhrada v podobě nově 
vysazených stromů, tzn. náhradní výsadba 

 
 
2. Projekt přechodu pro chodce v ulici Čsl. Armády 
 
Komise se seznámila s projektem přechodu pro chodce v ulici Čsl. Armády v lokalitě U kostela 
vypracovaným Ing. Václavem Malinou 
 
 
3. Barva fasád na technických budovách ČOV 
 
Prosíme o dodání vzorků dle vzorníku Weber, a to následovně: 
SE3C 
SE3E 
SE3D 
SE4E 
SE4D 
 
 
4. ČOV 
 
Komise má zásadní připomínky k rozprostření výkopové zeminy v tělese zpevněné cesty k bývalým 
vodárenským studním. Komise požaduje uvedení cesty do původního stavu a odvoz veškerého 
výkopového materiálu z areálu ČOV. 
 
 
 
Datum příštího jednání komise 1.2. 2021 
 
 
 
 
 


